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Zápisnica 

zo zasadnutia Obecného zastupiteľstva  v  Bíňovciach  konaného dňa 11.12.2024                   

o 18.00 hod. vo Svadobke v Bíňovciach 

 

Program zasadnutia  : 
1. Otvorenie zasadnutia a prezentácia poslancov 

2. Určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice 

3. Schválenie programu zasadnutia obecného zastupiteľstva 

4. Kontrola plnenia uznesenia z posledného zasadnutia OZ 

5. Správa o kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra za 2. polrok 2024  

6. Návrh plánu kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra na 1. polrok 2025 

7. Návrh VZN č.1/2024 o miestnych daniach a miestnom poplatku za komunálne odpady            

a  drobné stavebné odpady  na území obce Bíňovce 

8. Návrh VZN č. 2/2024 o určení finančných príspevkov na čiastočnú úhradu nákladov             

na výchovu a vzdelanie v školách a školských zariadeniach 

9. Stanovisko hlavnej kontrolórky k návrhu rozpočtu obce na roky 2025 – 2027 

10. Návrh rozpočtu obce na roky 2025-2027 

11. Rozpočtové opatrenia 

12. Rôzne 

13. Diskusia 

14. Uznesenie 

15. Záver   

 

1. Otvorenie a prezentácia poslancov na zasadnutí 

Zasadnutia obecného zastupiteľstva sa zúčastnili : 

Prítomní : starosta obce :  Ing. Marián Novák  

poslanci OZ : Tomáš Daniš, Peter Halaša, Pavol Kemka, Ing. Peter Martinák, 

Dominika Špačková, Rastislav Zajíček   

 

Neprítomní  poslanci: Martin Halaša 

Ostatní prítomní:     Božena Trúchla – hlavná kontrolórka obce    

              Iveta Petrovičová – zapisovateľka, ekonómka   

                             Katarína Kolarovičová - referentka 

                                                           

Na úvod zasadnutia obecného zastupiteľstva starosta obce privítal prítomných a vykonal 

prezentáciu poslancov. Skonštatoval, že zasadnutia obecného zastupiteľstva sa zúčastnilo       

6 poslancov zo 7 poslancov a zastupiteľstvo je uznášania schopné. 

 

2. Určenie overovateľov zápisnice 

 

Za zapisovateľku bola určená Iveta Petrovičová a za overovateľov zápisnice boli určení  

Pavol Kemka, Rastislav Zajíček.     

3. Schválenie programu zasadnutia OZ 

Starosta obce Ing. Marián Novák oboznámil prítomných s programom zasadnutia. 

Navrhol zmenu poradia prerokovania jednotlivých bodov programu, návrhy VZN č.1 a č.2 

prerokovať skôr ako stanovisko hlavnej kontrolórky k návrhu rozpočtu obce na roky 2025-

2027.  
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Výsledky hlasovania Počet hlasov Mená poslancov 

Za 6 Tomáš Daniš, Peter Halaša, Pavol Kemka, Ing. Peter 

Martinák, Dominika Špačková, Rastislav Zajíček  

Proti 0 - 

Zdržal sa 0 - 

Poslanci obecného zastupiteľstva schválili jednomyseľne program zasadnutia obecného 

zastupiteľstva so zapracovanou zmenou poradia prerokovania jednotlivých bodov programu.  

Prítomní 6, za 6, proti 0, zdržal sa 0 

 

4. Kontrola plnenia uznesenia 

 Na zasadnutí OZ dňa 16.09.2024 boli prijaté uznesenia č. 23 – 28/2024. Starosta 

skonštatoval, že z uvedených uznesení mu nevyplynula žiadna úloha a  uznesenia dlhodobého 

charakteru  sú plnené priebežne.  

 Poslanci informáciu vzali na vedomie. 

 

5. Správa hlavnej kontrolórky obce o kontrolnej činnosti                                     

za 2. polrok 2024   

Hlavná kontrolórka obce oboznámila poslancov so Správou o výsledkoch kontroly          

za obdobie od 01.07.2024 do 09.12.2024. (príloha č. 1) Za sledované obdobie boli vykonané 

kontroly v súlade s plánom kontrolnej činnosti na 2. polrok 2024. 

Kontrola účtovných  dokladov  zameraná na   formálnu a vecnú správnosť za obdobie  

6. - 10. 2024  

 Cieľom kontroly bolo preveriť dodržiavanie zákona o účtovníctve a všeobecne záväzných 

právnych predpisov. Skontrolované boli prijaté faktúry FP 202400088 - 2024000205. 

Predložené účtovné doklady obsahovali zákonom predpísané náležitosti, boli správne 

účtované podľa obdobia, v ktorom časovo a vecne súviseli. Neboli zistené porušenia 

všeobecne záväzných právnych predpisov a ustanovení platného zákona č. 431/2002 Z. z. 

o účtovníctve.  Na dokladoch bola vykonaná finančná kontrola podľa zákona č. 357/2015     

Z. z.. Zmluvy a prijaté faktúry boli zverejňované podľa zákona č. 382/2011, ktorým sa mení 

zákon č. 211/2000 Z. z. o slobodnom prístupe k informáciám. Čerpanie výdavkov bolo 

v súlade so schváleným rozpočtom na rok 2024 a úpravami rozpočtu. Pri kontrole neboli 

zistené nedostatky.  

 

Kontrola pokladničných dokladov  

Kontrolou predložených pokladničných dokladov bola preverená správnosť, úplnosť 

a preukázateľnosť vedenia účtovníctva a dodržiavania zákona č. 431/2002 Z. z. o účtovníctve.   

Kontrolované boli doklady č. P  2024000460 - 2024000868. Kontrolou neboli zistené žiadne 

porušenia všeobecne záväzných právnych predpisov a ustanovení zákona č. 431/2002 Z. z.. 

Na dokladoch bola vykonaná finančná kontrola podľa zákona č. 357/2015 Z. z..  

 

Kontrola pokladničnej hotovosti  

Kontrola pokladničnej hotovosti bola vykonaná k 10.10.2024 a k 9.12.2024. Zostatky 

pokladničnej hotovosti súhlasili so zostatkom v pokladničnej knihe. Pri kontrole neboli 

zistené nedostatky. 

 

Výber daní v roku 2024 – daň za psa, daň z nehnuteľností   a  poplatok za komunálne 

odpady a drobné stavebné  odpady sú vyberané v súlade s VZN č. 1/2022.  
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Vykonaná bola kontrola pohľadávok  k 30.09.2024. Pohľadávky boli k tomuto dátumu     

vo výške 10 506,82 Eur.  

K 9.12.2024 zostali neuhradené pohľadávky len za KO a DSO vo výške 285,- Eur.  

 
Ostatné kontroly : 

Kontrola vybavovania sťažností v znení zákona č. 9/2010 a vypracovaných zásad. Za rok 

2024 (do 09.12.2024) neboli prijaté sťažností a petície. 

 

Kontrola vyúčtovania poskytnutých dotácií z rozpočtu obce na základe VZN 1/2017.       

Pri schvaľovaní rozpočtu na rok 2024 nebola schválená dotácia z rozpočtu obce. 

 

Kontrola dodržiavania VZN – zamestnanci obce pri svojej práci dodržiavajú ustanovenia 

vydaných VZN a vnútorných predpisov. 

 

Pri kontrolách nebolo zistené nehospodárne zaobchádzanie s finančnými prostriedkami          

a porušenie všeobecne záväzných právnych a interných predpisov.  

 

Poslanci uvedenú správu vzali na vedomie. 

 

6. Návrh plánu kontrolnej činnosti na 1. polrok 2025 

Hlavná kontrolórka obce p. Božena Trúchla oboznámila poslancov s Návrhom plánu 

kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra obce na 1. polrok 2025 (príloha č. 2) a navrhla 

poslancom prijať nasledovné  uznesenie:   

Obecné zastupiteľstvo Obce  Bíňovce  v súlade s 18 f ods. 1 písm. b) zákona č. 369/1990 Zb. 

o obecnom zriadení v z. n. p.. 

1. schvaľuje  

plán kontrolnej činnosti  hlavnej kontrolórky obce  na 1. polrok 2025 

2. poveruje 

hlavnú kontrolórku výkonom kontrol podľa plánu kontrolnej činnosti 

 
Výsledky hlasovania Počet hlasov Mená poslancov 

Za 6 Tomáš Daniš, Peter Halaša, Pavol Kemka, Ing. Peter 

Martinák, Dominika Špačková, Rastislav Zajíček 

Proti 0 - 

Zdržal sa 0 - 

Poslanci jednomyseľne schválili Plán kontrolnej činnosti hlavnej kontrolórky obce          

na 1. polrok 2025 a poverujú hlavnú kontrolórku výkonom kontrol podľa schváleného plánu 

kontrolnej činnosti. 

Prítomní 6, za 6, proti 0, zdržal sa 0 

 

7. Návrh VZN č. 1/2024 o miestnych daniach a miestnom poplatku                      

za komunálne odpady a  drobné stavebné odpady  na území obce Bíňovce 

Starosta obce oboznámil poslancov s návrhom VZN č. 1/2024 o miestnych daniach 

a miestnom poplatku za komunálne odpady a drobné stavebné odpady na území obce 

Bíňovce. K uvedenému návrhu neboli podané žiadne pripomienky (príloha č. 3). 
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Výsledky hlasovania Počet hlasov Mená poslancov 

Za 6 Tomáš Daniš, Peter Halaša, Pavol Kemka, Ing. Peter 

Martinák, Dominika Špačková, Rastislav Zajíček 

Proti 0 - 

Zdržal sa 0 - 

Poslanci jednomyseľne schválili VZN č. 1/2024 o miestnych daniach a miestnom 

poplatku za komunálne odpady a drobné stavebné odpady na území obce Bíňovce.  

Prítomní 6, za 6, proti 0, zdržal sa 0 

 

8. Návrh VZN č. 2/2024 o určení finančných príspevkov na čiastočnú úhradu 

nákladov na výchovu a vzdelanie v školách a školských zariadeniach 

Starosta obce oboznámil poslancov s návrhom VZN č. 2/2024 o určení výšky finančných 

prostriedkov na čiastočnú úhradu nákladov na výchovu a vzdelanie v školách a školských 

zariadeniach. K uvedenému návrhu neboli podané žiadne pripomienky (príloha č. 4). 
 

Výsledky hlasovania Počet hlasov Mená poslancov 

Za 6 Tomáš Daniš, Peter Halaša, Pavol Kemka, Ing. Peter 

Martinák, Dominika Špačková, Rastislav Zajíček 

Proti 0 - 

Zdržal sa 0 - 

Poslanci jednomyseľne schválili VZN č. 2/2024 o  určení výšky finančných prostriedkov    

na čiastočnú úhradu nákladov na výchovu a vzdelanie v školách a školských zariadeniach.  
Prítomní 6, za 6, proti 0, zdržal sa 0 

 

9. Stanovisko hlavnej kontrolórky k návrhu rozpočtu obce na roky 2025 - 2026 

Hlavná kontrolórka obce oboznámila poslancov so svojim stanoviskom k návrhu 

rozpočtu (príloha č. 5) a  v závere skonštatovala :  

Návrh viacročného rozpočtu a návrh rozpočtu obce na rok 2025 je spracovaný v súlade   

so všeobecne záväznými právnymi predpismi  - zákonom č. 523/2004 Z. z. o rozpočtových 

pravidlách verejnej správy a o zmene a doplnení niektorých zákonov v znení neskorších 

predpisov a zákonom č. 583/2004 Z. z. o rozpočtových pravidlách  územnej samosprávy 

a o zmene a doplnení niektorých zákonov v znení neskorších predpisov.  

Návrh rozpočtu zohľadňuje ustanovenia zákona č. 582/2004 Z. z. o miestnych daniach 

a miestnom poplatku za komunálny odpad a drobné stavebné odpady  v znení neskorších 

predpisov, zákona č. 564/2004 Z. z. o rozpočtovom určení výnosu dane z príjmov územnej 

samospráve a o zmene a doplnení niektorých zákonov v znení neskorších predpisov a zákona 

č. 597/2003 Z. z. o financovaní základných škôl, stredných škôl a školských zariadení v znení 

neskorších predpisov a ostatné súvisiace právne normy. 

Po zohľadnení týchto skutočností odporúčam obecnému zastupiteľstvu predložený návrh 

rozpočtu na rok 2025 schváliť a návrh viacročného rozpočtu na roky 2026 – 2027 zobrať      

na vedomie.  

Poslanci uvedené stanovisko hlavnej kontrolórky k návrhu rozpočtu na rok 2025 

a viacročného rozpočtu na roky 2026 – 2027 zobrali na vedomie. 
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10. Návrh rozpočtu obce na roky 2025 – 2027 

Starosta obce oboznámil poslancov s návrhom rozpočtu na roky 2025 – 2027 zostaveným 

bez programovej štruktúry (príloha č. 6). Uvedený návrh obsahuje rozpočet príjmov 

a výdavkov na roky 2025 - 2027, zároveň obsahuje skutočné plnenie za predchádzajúce         

dva rozpočtové roky 2022, 2023 a schválený rozpočet na rok 2024 spolu s očakávanou 

skutočnosťou 2024. Starosta a ekonómka obce informovali poslancov o skutočnostiach, ktoré 

nastali po zverejnení návrhu rozpočtu. Od 1.1.2025 sa mení spôsob financovania materských 

škôl. Náklady na MŠ budú hradené zo štátnych prostriedkov. V prípade, že štátne  prostriedky 

nebudú postačovať MŠ bude dofinancované z rozpočtu obce. ŠJ bude naďalej financovaná 

z obecných zdrojov. V čase prípravy návrhu rozpočtu výška normatívneho rozpočtu            

pre jednotlivé obce ešte nebola známa. V návrhu rozpočtu sme podľa v tom čase dostupných 

informácií predpokladali sumu príjmu vo výške 62 400,- Eur. Neskôr ministerstvo zverejnilo 

predbežný normatívny rozpočet na r.2025. Po zapracovaní uvedenej zmeny a ponížení príjmu 

z podielových daní v zmysle prognózy MF SR z 10/2024 vo výške 187 359,- Eur  bolo možné 

zapracovať do návrhu rozpočtu navýšenie čerpania bežných výdavkov vo výške 5 000,- Eur. 

Ekonómka spolu so starostom podľa požiadaviek poslancov informovali o jednotlivých 

položkách rozpočtu.  

 

 Starosta navrhol čerpanie rezervného fondu v roku 2025 na žumpu pre budovu šatní 

TJ  vo výške 2 000,- Eur. 

 
Výsledky hlasovania Počet hlasov Mená poslancov 

Za 5 Tomáš Daniš, Peter Halaša, Pavol Kemka, Dominika 

Špačková, Rastislav Zajíček 

Proti 0 - 

Zdržal sa 1 Ing. Peter Martinák 

Poslanci schválili čerpanie rezervného fondu v roku 2025 na žumpu pre budovu šatní TJ            

vo výške 2 000,- Eur, nadpolovičnou väčšinou. 

Prítomní 6, za 5, proti 0, zdržal sa 1 

 

Po hlasovaní o schválení čerpania kapitálových výdavkov z rezervného fondu obce na rok 

2025 poslanec Martinák vystúpil a vysvetlil dôvod prečo sa zdržal tohto a zdrží sa aj ďalších 

hlasovaní. Ako hlavný dôvod uviedol, že poslanci starostu viackrát žiadali, aby starosta 

poslancom zasielal informačné podklady k bodom, ktoré predkladá poslancom na schválenie. 

Starostovi vytkol, že opäť im nezaslal potrebné cenové ponuky z ktorých vychádzal             

pri stanovení sumy potrebných výdavkov na rok 2025 a ani na pracovnom stretnutí neotvoril 

tieto témy. Poslanec Martinák taktiež skonštatoval, že v konečnom súčte týchto menších súm 

vzniká suma výdavkov pre obec viac ako 30 000,- Eur a v súčasnej situácii, kedy je klub 

mládeže v havarijnom stave, by bolo vhodnejšie ako prioritu výdavky obce smerovať týmto 

smerom. Poslanec  Martinák podotkol, že spolu s ostatnými poslancami dlhodobo apelujú na 

pána starostu, že je nevyhnutné riešiť rekonštrukciu strechy klubu mládeže kvalitnou strešnou 

krytinou – na čom sa poslanci zhodli aj pri schvaľovaní  minuloročného návrhu rozpočtu, kde 

schválili 25 000 € na opravu tejto strechy. Starosta k tomuto bodu uviedol, že za túto sumu 

nebolo možné zrealizovať opravu strechy oplechovaním a to falcovaným plechom, vrátane 

požadovaného zateplenia. Starosta k  pripomienkam k predkladaným položkám do rozpočtu  

uviedol, že pre spracovanie návrhu rozpočtu je každoročne zverejnený harmonogram prípravy 

rozpočtu. V tomto harmonograme sú uvedené termíny predkladania požiadaviek do rozpočtu 

občanmi, zástupcami organizácií a teda aj samotnými poslancami. Zo strany poslancov nebol 
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predložený v stanovenom termíne žiadny návrh a preto bol návrh rozpočtu spracovaný 

starostom a predložený k odsúhlaseniu, či neodsúhlaseniu.  

Starosta sa  vyjadril, že do rozpočtu 2025 nezahrnul uvedenú rekonštrukciu 

z kapitálových výdavkov rezervného fondu a počítal iba so sumou 3 000 ,- Eur z bežných 

výdavkov na najlacnejšiu opravu a to pieskovou ipou, čo bola požiadavka poslancov 

z pracovného stretnutia. Na zasadnutí OZ dňa 16.9.2024 informoval poslancov o vyhlásenej 

dotačnej výzve a o spracovávaní žiadosti o dotáciu na uvedenú strechu. Dotáciu sme však 

nezískali, z tohto dôvodu do rozpočtu teda dal len náklady na najlacnejšiu variantu. Poslanci 

starostovi oponovali, že síce na pracovnom stretnutí požadovali opravu ipou, ale len ako 

dočasné riešenie, aby sa budova naďalej neznehodnocovala a preklenulo sa obdobie kým 

nebude urobená plnohodnotná strecha.    

 

 Starosta navrhol čerpanie kapitálových výdavkov z rezervného fondu obce v roku 2025 

vo výške 20 000,- Eur na pokračovanie v adaptácii sýpky na hasičskú zbrojnicu – omietky, 

kazetové stropy, podlaha z lešteného betónu, odvlhčenie, prestrešenie medzi sýpkou 

a obchodom, dokončenie elektroinštalácie. 

 
Výsledky hlasovania Počet hlasov Mená poslancov 

Za 5 Tomáš Daniš, Peter Halaša, Pavol Kemka, Dominika 

Špačková, Rastislav Zajíček 

Proti 0 - 

Zdržal sa 1 Ing. Peter Martinák 

 Poslanci schválili čerpanie bežných/kapitálových výdavkov z rezervného fondu obce 

v roku 2025 vo výške 20 000,- Eur na adaptáciu sýpky na hasičskú zbrojnicu – omietky, 

kazetové stropy, podlaha z lešteného betónu, odvlhčenie, prestrešenie, dokončenie 

elektroinštalácie, nadpolovičnou väčšinou. 

Prítomní 6, za 5, proti 0, zdržal sa 1 

 

 Starosta navrhol čerpanie kapitálových výdavkov vo výške 5 000,- Eur z rezervného 

fondu obce v roku 2025 na klimatizáciu v budove Svadobka. 

 
Výsledky hlasovania Počet hlasov Mená poslancov 

Za 2 Peter Halaša, Pavol Kemka 

Proti 2 Tomáš Daniš, Dominika Špačková 

Zdržal sa 2 Ing. Peter Martinák, Rastislav Zajíček 

Poslanci neschválili čerpanie kapitálových výdavkov vo výške 5 000,- Eur z rezervného 

fondu obce v roku 2025 na klimatizáciu v budove Svadobka. 

Prítomní 6, za 2, proti 2, zdržal sa 2 

 

 Starosta navrhol čerpanie kapitálových výdavkov vo výške 2 000,- Eur z rezervného 

fondu v roku 2025 na zakúpenie umývačky riadu do kuchyne vo Svadobke. 

 
Výsledky hlasovania Počet hlasov Mená poslancov 

Za 5 Tomáš Daniš, Peter Halaša, Pavol Kemka, Dominika 

Špačková, Rastislav Zajíček 

Proti 0 - 

Zdržal sa 1 Ing. Peter Martinák 
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Poslanci schválili čerpanie kapitálových výdavkov vo výške 2 000,- Eur z rezervného 

fondu v roku 2025 na obstaranie umývačky riadu do kuchyne vo Svadobke, nadpolovičnou 

väčšinou. 

Prítomní 6, za 5, proti 0, zdržal sa 1 

 

 Starosta navrhol čerpanie kapitálových výdavkov vo výške  6 000,- Eur z rezervného 

fondu obce v roku 2025 na spoluúčasť v prípade poskytnutia dotácie na vybudovanie 

detského ihriska. Jednotlivé hracie prvky na detskom ihrisku sú v nevyhovujúcom stave 

s potrebou opravy alebo výmeny. Poslanec Daniš vytkol starostovi, že sa nerobila pravidelná 

údržba a drobné opravy. Starosta oponoval, že sa každoročne robili drobné opravy ako boli 

výmena schodov na drevenú vežu, opravy kĺzačky, výmeny poškodených lát, opravy úchytov 

lanovej siete, opravy oboch kovových hojdačiek, výmena poškodených prvkov na drevenom 

vláčiku. Na detskom ihrisku sú každoročne vykonávané Hlavné ročné kontrolky bezpečnosti 

detského ihriska a jeho zariadení podľa STN EN 1176 oprávnenou osobou.  Poslanec 

Martinák sa pýtal či by nebolo lepšie  každý rok urobiť nejaký hrací prvok a obec by 

nemusela naraz vynaložiť veľa finančných prostriedkov. Starosta informoval, že hracie prvky 

na detskom ihrisku musia byť certifikované a nemožno si ich svojpomocne vyrábať. Dotáciu 

budene žiadať na bezúdržbové detské ihrisko iba s 10 % spoluúčasťou obce, čo predstavuje 

navrhovanú výšku 6 000,- Eur. 

 
Výsledky hlasovania Počet hlasov Mená poslancov 

Za 5 Tomáš Daniš, Peter Halaša, Pavol Kemka, Dominika 

Špačková, Rastislav Zajíček 

Proti 0 - 

Zdržal sa 1 Ing. Peter Martinák 

Poslanci schválili čerpanie kapitálových výdavkov vo výške 6 000,- Eur z rezervného 

fondu v roku 2025, na spoluúčasť v prípade poskytnutia dotácie na vybudovanie detského 

ihriska, nadpolovičnou väčšinou. 

Prítomní 6, za 5, proti 0, zdržal sa 1 

          

 Starosta navrhol čerpanie rezervného fondu obce v roku 2025 na spoluúčasť v prípade 

poskytnutia dotácie TTSK z CKF – technická podpora údržby obecných vodných tokov       

vo výške 200,- Eur. 

 
Výsledky hlasovania Počet hlasov Mená poslancov 

Za 6 Tomáš Daniš, Peter Halaša, Pavol Kemka, Ing. Peter 

Martinák, Dominika Špačková, Rastislav Zajíček 

Proti 0 - 

Zdržal sa 0 - 

Poslanci schválili čerpanie kapitálových výdavkov vo výške 200,- Eur z rezervného 

fondu obce v roku 2025, na technickú podporu údržby obecných vodných tokov, 

jednomyseľne.   

Prítomní 6, za 6, proti 0, zdržal sa 0 

 

 Ing. Martinák spolu s ďalšími poslancami navrhol čerpanie bežných / kapitálových  

výdavkov vo výške 25 000,- Eur z rezervného fondu obce v roku 2025 na strechu klubu 

mládeže. 
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Výsledky hlasovania Počet hlasov Mená poslancov 

Za 6 Tomáš Daniš, Peter Halaša, Pavol Kemka, Ing. Peter 

Martinák, Dominika Špačková, Rastislav Zajíček 

Proti 0 - 

Zdržal sa 0 - 

Poslanci schválili čerpanie bežných/kapitálových výdavkov vo výške 25 000,- Eur           

z rezervného fondu obce v roku 2025 na strechu klubu mládeže, jednomyseľne.   

Prítomní 6, za 6, proti 0, zdržal sa 0 

 

 Starosta navrhol v zmysle platnej výnimky pre rok 2025 čerpanie bežných výdavkov 

vo výške 6 000,- Eur z rezervného fondu obce v roku 2025 na úhradu mzdových nákladov 

zamestnancov MŠ za obdobie 12/2024 z dôvodu zmeny financovania materských škôl. 

 
Výsledky hlasovania Počet hlasov Mená poslancov 

Za 6 Tomáš Daniš, Peter Halaša, Pavol Kemka, Ing. Peter 

Martinák, Dominika Špačková, Rastislav Zajíček 

Proti 0 - 

Zdržal sa 0 - 

Poslanci schválili čerpanie bežných výdavkov vo výške 6 000,- Eur z rezervného fondu 

obce v roku 2025 na úhradu mzdových nákladov zamestnancov MŠ za obdobie 12/2024, 

jednomyseľne.   

Prítomní 6, za 6, proti 0, zdržal sa 0 

         

Rozpočet 2025 -2026 

Rekapitulácia 2022  
skutočnosť 

2023  
skutočnosť 

2024 
rozpočet 

2024 
očakávaná 

skutočnosť 

2025 
rozpočet 

2026 

rozpočet  
2027 
rozpočet 

Príjmy spolu 424 015,28 426 656,92 387 865,00 423 822,20 432 417,00 393 817,00 404 706,00 

Bežné príjmy  321 345,46 364 776,27 345 865,00 352 712,77 371 217,00 393 817,00 404 706,00 

Kapitálové príjmy  20 401,72 7 200,00 0,00 7 660,00 0,00 0,00 0,00 
Príjmové finančné 

operácie  

 

82 268,10 54 680,65 42 000,00 63 449,43 61 200,00 0,00 0,00 

Výdavky spolu 393 999,63 393 024,85 387 865,00 421 749,12 432 417,00 364 517,00 364 217,00 

Bežné výdavky  294 462,32 345 570,01 345 865,00 374 089,12 377 217,00 364 517,00 364 217,00 

Kapitálové výdavky  99 537,31 47 454,84 42 000,00 47 660,00 55 200,00 0,00 0,00 
Výdavkové finančné 

operácie 
0,00 0,00 0,00 0,00 0,00 0,00 0,00 

 

Starosta dal hlasovať o upravenom návrhu rozpočtu na rok 2025 bez programovej 

štruktúry. (príloha č. 7) 

 
Výsledky hlasovania Počet hlasov Mená poslancov 

Za 6 Tomáš Daniš, Peter Halaša, Pavol Kemka, Ing. Peter 

Martinák, Dominika Špačková, Rastislav Zajíček 

Proti 0 - 

Zdržal sa 0 - 

Poslanci rozpočet Obce Bíňovce na rok 2025 bez programovej štruktúry jednomyseľne  

schválili a rozpočty Obce Bíňovce  na roky 2026 a 2027 vzali na vedomie. 

Prítomní 6, za 6, proti 0, zdržal sa 0 
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11. Rozpočtové opatrenia 

Ekonómka obce Iveta Petrovičová oboznámila poslancov s rozpočtovými opatreniami    

č. 159- 310/2024 vykonanými za obdobie od 01.09.2024 - 11.12.2024. Jednotlivé  rozpočtové  

opatrenia  boli do výšky 3 000,- Eur. (príloha č. 8) 

Poslanci rozpočtové opatrenia č.  159 - 310/2024 zobrali na vedomie. 

 

Ekonómka obce informovala poslancov o nižšom príjme obce z poukázaných 

podielových daní za rok 2024 ako bolo rozpočtované. Pokles prijatej DP FO pre obec bol  

9 001,89 €.  Štát čiastočne nahradil tento výpadok a obci bola poskytnutá dotáciu z MF SR   

vo výške 4 606,- Eur. Ekonómka navrhla poslancom schváliť RO č. 311/2024 čerpanie 

rezervného fondu na krytie bežných výdavkov – náklady na energie v obecných budovách    

vo výške 4 500,- Eur. V prípade nedostatku vlastných zdrojov môžu byť v zmysle platnej 

výnimky pre rok 2024 uvedené náklady hradené z prostriedkov rezervného fondu.   

 
Výsledky hlasovania Počet hlasov Mená poslancov 

Za 6 Tomáš Daniš, Peter Halaša, Pavol Kemka, Ing. Peter 

Martinák, Dominika Špačková, Rastislav Zajíček 

Proti 0 - 

Zdržal sa 0 - 

Poslanci schválili RO č. 311/2024 – čerpanie bežných výdavkov vo výške 4 500,- Eur 

z rezervného fondu obce na úhradu nákladov za energie v obecných budovách, jednomyseľne. 

Prítomní 6, za 6, proti 0, zdržal sa 0 
 

12. Rôzne 

 

 Poslanec Kemka požiadal starostu o informácie vo veci stavebnej dokumentácie               

a realizácie vodovodu a kanalizácie. Starosta informoval, že stavebné povolenie             

na obecnú  kanalizáciu zatiaľ nebolo vydané. Na vodovod je spracovaná kompletná 

dokumentácia, chýba vysúťaženie zhotoviteľa na II. etapu vodovodu po obci.   

Hlavný zberač kanalizácie TAVOS  začne budovať z Trnavy po Potôčky. Potom by mala   

nasledovať druhá etapa obecná kanalizácia a vodovod Bíňovce, kanalizácia Trstín, 

vodovod a kanalizácia Horná Krupá.  

 Poslanci sa pýtali či už prebehlo  odkúpenie pozemku s parcelným číslom 1684/56 , ktorú 

na minulom zasadnutí OZ schvaľovali. Starosta informoval, že sa to bude riešiť až v roku 

2025.    

 Starosta informoval o poskytnutí  dotácie v rámci projektu „Zasaď strom pre svoj klub.“ 

z Nadácie TIPSPORT na výsadbu stromov a traktorovú kosačku spolu vo výške 4 660,- 

Eur. Stromy boli brigádnicky v spolupráci s občanmi vysadené a traktorová kosačka 

zakúpená. Záverečné vyhodnotenie dotácie bolo schválené a financie zaslané na účet 

obce. Starosta touto cestou ďakuje brigádnikom z radov poslancov P. Halašovi, za DHZ 

M. Gregušovi, za JDS V. Blaškovi, M. Štibranému a A. Šikulovej, za občanov                 

P. Gergelymu s rodinou, J. Kolarovičovi, Š. Belkovi a M. Hlaváčovej s deťmi.    

 Monitorovacia správa projektu „Zelené obce“ bola prijatá a schválená.  

 TTSK nám z CKF na základe našej žiadosti poskytol dotáciu vo výške 3 000,- Eur              

na realizáciu II. etapy odvedenia prívalových vôd pri sv. Vendelínovi. Zrealizovaný bol 

odvodňovací žľab. Dotácia bola vyúčtovaná a odsúhlasená. Starosta poďakoval za pomoc 

D. Kumančíkovi, M. Gregušovi, P. Gergelymu, P. Opálkovi, J. Tarkošovi st., Š. Belkovi, 

P. Hanicovi a P. Matušákovi.    

 Dotácia z Nadácie PONTIS na digitálne vzdelávanie seniorov nám nebola poskytnutá.  
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 Žiadosť o dotáciu z nadácie Allianz na obstaranie defibrilátora bola spracovaná a zaslaná.  

Čakáme na vyhodnotenie žiadosti – január 2025. 

 MD SR predĺžilo povolenie predčasného užívania železničnej trate v  úseku Boleráz – 

Smolenice do 31.12.2025 s tým súvisí odloženie dokončenia položenia asfaltu                

na vyfrézovanú cestu pri cintoríne. Starosta prosí občanov o trpezlivosť. 

 Zrealizovaná bola oprava veľkej časti chodníkov po položení optického kábla. Zostalo 

nedokončených cca 10 prejazdov do dvorov na dolnom konci. Starosta prosí 

o trpezlivosť. 

 Starosta informoval o „stretnutí Mikuláša s deťmi“. Uskutočnilo sa pred obecným 

úradom, Mikuláš prišiel na vyzdobenom trabante prihovoril sa deťom a rozdal im 

darčeky. Starosta poďakoval Š. Belkovi a J. Tarkošovi, ktorý pomohli s inštaláciou 

vianočného stromčeka. Ďalej poďakoval  V. Fandlovi, T. Lenorákovi a S. Horváthovej. 

Taktiež starosta touto cestou ďakuje P.  a G. Halašovým za vyzdobenie adventného venca 

a Š. Belkovi za podarovanie vianočného stromčeka.       

 V októbri sme zorganizovali „Posedenie pre dôchodcov“ s kultúrnym programom 

a malým občerstvením. Starosta poďakoval pracovníčkam obecného úradu, S. Zajíčkovej,  

R. Danišovej, M. Ryšavej. M. Hlaváčovej a M. Machalovej za pomoc.  

 Dňa 17. novembra sme zorganizovali „Uvítanie do života“, ktoré sa koná každé 2 roky. 

Do radov občanov Bíňoviec sme uvítali 11 detí. Pre deti a rodičov sme pripravili  

občerstvenie  a darček. 

 Vyhotovený bol znalecký posudok na V3S z dôvodu plánovaného predaja. Hodnota V3S 

bola stanovená v sume 812,40 €. V januári starosta vyhlási VOS. Suma uvedená 

v znaleckom posudku je minimálna za ktorú obec môže vozidlo odpredať. 

 Z dôvodu nutnosti zaradenia v tomto roku nadobudnutého autobusu do majetku obce bol 

tiež vyhotovený na toto vozidlo znalecký posudok. Hodnota autobusu bola stanovená      

vo výške 4 672,- €      

 Starosta informoval o pripravovanom I. ročníku súťaže „Bíňovský oškvarok“ 

a vianočných trhoch, ktoré sa uskutočnia dňa 14.12.2024. V mene organizátorov DHZ 

Bíňovce, TJ družstevník Bíňovce a OcÚ Bíňovce. Touto cestou pozýva poslancov 

i ostatných občanov. Dňa 1.1.2025 sa uskutoční privítanie Nového roku.   

 Od 1.12.2024 starosta na žiadosť p. Jozefa Královiča a p. Emila Horvátha ukončil dohody 

o pracovnej činnosti. Pracovníci vykonávali  pre obec od roku 2019 údržbu verejnej 

zelene, miestnych komunikácií a rôzne pomocné práce. Starosta im touto cestou ďakuje 

za  prácu vykonanú pre obec so želaním zdravia do ďalších dní.      

 

13. Diskusia  

 

V diskusii nevystúpil žiaden poslanec. 

 

 

14. Uznesenia zo zasadnutia Obecného zastupiteľstva v Bíňovciach   konaného                    

dňa 11.12.2024 

 

 Uznesenie Obecného zastupiteľstva v Bíňovciach  č. 29/2024 zo dňa 11.12.2024 

Obecné zastupiteľstvo v Bíňovciach 

schvaľuje   program zasadnutia obecného zastupiteľstva, jednomyseľne.  

(za 6/6, proti 0/6, zdržal sa 0/6) 
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 Uznesenie Obecného zastupiteľstva v Bíňovciach  č. 30/2024 zo dňa 11.12.2024 

Obecné zastupiteľstvo v Bíňovciach 

berie na vedomie Správu hlavnej kontrolórky obce o kontrolnej činnosti za obdobie             

od 01.07.2024 do 09.12.2024 

 

 Uznesenie Obecného zastupiteľstva v Bíňovciach  č. 31/2024 zo dňa 11.12.2024 

Obecné zastupiteľstvo v Bíňovciach 

schvaľuje plán kontrolnej činnosti hlavnej kontrolórky obce na I. polrok 2025                       

a  

poveruje hlavnú kontrolórku výkonom kontrol podľa schváleného plánu kontrolnej činnosti,  

jednomyseľne.  

(za 6/6, proti 0/6, zdržal sa 0/6) 

 

 Uznesenie Obecného zastupiteľstva v Bíňovciach  č. 32/2024 zo dňa 11.12.2024 

Obecné zastupiteľstvo v Bíňovciach 

schvaľuje VZN č. 1/2024 o miestnych daniach a miestnom poplatku za komunálne 

odpady a drobné stavebné odpady na území obce Bíňovce, jednomyseľne.  

(za 6/6, proti 0/6, zdržal sa 0/6) 

 

 Uznesenie Obecného zastupiteľstva v Bíňovciach  č. 33/2024 zo dňa 11.12.2024 

Obecné zastupiteľstvo v Bíňovciach 

schvaľuje   VZN č. 2/2024 o určení výšky finančných prostriedkov na čiastočnú úhradu nákladov 

na výchovu a vzdelanie v školách a školských zariadeniach, jednomyseľne.  

(za 6/6, proti 0/6, zdržal sa 0/6) 

 

 Uznesenie Obecného zastupiteľstva v Bíňovciach  č. 34/2024 zo dňa 11.12.2024 

Obecné zastupiteľstvo v Bíňovciach 

berie na vedomie Stanovisko hlavnej kontrolórky k návrhu rozpočtu obce na roky           

2025 -2027. 

 

 Uznesenie Obecného zastupiteľstva v Bíňovciach  č. 35/2024 zo dňa 11.12.2024 

Obecné zastupiteľstvo v Bíňovciach 

schvaľuje čerpanie kapitálových výdavkov z rezervného fondu obce v roku 2025 na žumpu 

pre budovu šatní TJ  vo výške 2 000,- Eur, nadpolovičnou väčšinou.  

(za 5/6, proti 0/6, zdržal sa 1/6) 

 

 Uznesenie Obecného zastupiteľstva v Bíňovciach  č. 36/2024 zo dňa 11.12.2024 

Obecné zastupiteľstvo v Bíňovciach 

schvaľuje čerpanie bežných/kapitálových výdavkov z rezervného fondu obce v roku 2025    

vo výške 20 000,- Eur na adaptáciu sýpky na hasičskú zbrojnicu  – omietky, kazetové stropy, 

podlaha z lešteného betónu, odvlhčenie, prestrešenie, dokončenie elektroinštalácie, 

jednomyseľne.  

(za 5/6, proti 0/6, zdržal sa 1/6) 

 

 Uznesenie Obecného zastupiteľstva v Bíňovciach  č. 37/2024 zo dňa 11.12.2024 

Obecné zastupiteľstvo v Bíňovciach 

neschvaľuje čerpanie kapitálových výdavkov vo výške 5 000,- Eur z rezervného fondu obce 

v roku 2025 klimatizáciu v budove Svadobka.  

(za 2/6, proti 2/6, zdržal sa 2/6) 
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 Uznesenie Obecného zastupiteľstva v Bíňovciach  č. 38/2024 zo dňa 11.12.2024 

Obecné zastupiteľstvo v Bíňovciach 

schvaľuje čerpanie kapitálových výdavkov z rezervného fondu v roku 2025 vo výške 2 000,- 

Eur na obstaranie umývačky riadu do kuchyne vo Svadobke, nadpolovičnou väčšinou.  

(za 5/6, proti 0/6, zdržal sa 1/6) 

 

 Uznesenie Obecného zastupiteľstva v Bíňovciach  č. 39/2024 zo dňa 11.12.2024 

Obecné zastupiteľstvo v Bíňovciach 

schvaľuje čerpanie kapitálových výdavkov z rezervného fondu v roku 2025 vo výške 6 000,- 

Eur na spoluúčasť v prípade poskytnutie dotácie na vybudovanie detského ihriska, 

nadpolovičnou väčšinou.  

(za 5/6, proti 0/6, zdržal sa 1/6) 

 

 Uznesenie Obecného zastupiteľstva v Bíňovciach  č. 40/2024 zo dňa 11.12.2024 

Obecné zastupiteľstvo v Bíňovciach 

schvaľuje , čerpanie rezervného fondu v roku 2025, na technickú podporu údržby obecných 

vodných tokov  vo výške 200,- Eur jednomyseľne.  

(za 6/6, proti 0/6, zdržal sa 0/6) 

 

 Uznesenie Obecného zastupiteľstva v Bíňovciach  č. 41/2024 zo dňa 11.12.2024 

Obecné zastupiteľstvo v Bíňovciach 

schvaľuje čerpanie bežných/kapitálových výdavkov z rezervného fondu obce  v roku 2025   

na strechu budovy v ktorej je umiestnená knižnica s. č. 133 a klub mládeže  s. č. 261 vo výške 

25 000,- Eur, jednomyseľne.  

(za 6/6, proti 0/6, zdržal sa 0/6) 

 

 Uznesenie Obecného zastupiteľstva v Bíňovciach  č. 42/2024 zo dňa 11.12.2024 

Obecné zastupiteľstvo v Bíňovciach 

schvaľuje  čerpanie bežných výdavkov z rezervného fondu obce v roku 2025 vo výške 

6 000,- Eur na úhradu mzdových nákladov zamestnancov MŠ za obdobie 12/2024 z dôvodu 

zmeny financovanie materských škôl jednomyseľne.  

(za 6/6, proti 0/6, zdržal sa 0/6) 

 

 Uznesenie Obecného zastupiteľstva v Bíňovciach  č. 43/2024 zo dňa 11.12.2024 

Obecné zastupiteľstvo v Bíňovciach 

schvaľuje rozpočet Obce Bíňovce na rok 2025 bez programovej štruktúry, jednomyseľne.  

(za 6/6, proti 0/6, zdržal sa 0/6) 

 

REKAPITULÁCIA 2025 

Príjmy spolu 432 417,00 

Bežné príjmy  371 217,00 

Kapitálové príjmy  0,00 

 
Príjmové finančné operácie   61 200,00  

Výdavky spolu 432 417,00 

Bežné výdavky  377 217,00 

Kapitálové výdavky  55 200,00 

Výdavkové finančné operácie 0,00 

 



13 
 

 Uznesenie Obecného zastupiteľstva v Bíňovciach  č. 44/2024 zo dňa 11.12.2024 

Obecné zastupiteľstvo v Bíňovciach 

berie na vedomie rozpočet Obce Bíňovce na rok 2026 a 2027.  

 

REKAPITULÁCIA 2026 2027 

Príjmy spolu 393 817,00 404 706,,00 

Bežné príjmy - Obec 393 817,00 404 706,00 

Kapitálové príjmy  0,00 0,00 

Príjmové finančné operácie - RF 0,00 0,00 

Výdavky spolu 364 517,00 364 217,00 

Bežné výdavky  364 517,00 364 217,00 

Kapitálové výdavky  0,00 0,00 

Výdavkové finančné operácie 0,00 0,00 

 

 Uznesenie Obecného zastupiteľstva v Bíňovciach č. 45/2024 zo dňa 11.12.2024 

Obecné zastupiteľstvo v Bíňovciach 

berie na vedomie   rozpočtové opatrenia č. 159 - 310/2024. 

 

 Uznesenie Obecného zastupiteľstva v Bíňovciach  č. 46/2024 zo dňa 11.12.2024 

Obecné zastupiteľstvo v Bíňovciach 

schvaľuje čerpanie bežných výdavkov z rezervného fondu obce  v roku 2024  vo výške 

4 500,- Eur  na úhradu nákladov za energie v obecných budovách, jednomyseľne. 

 (za 6/6, proti 0/6, zdržal sa 0/6) 

 

 Uznesenie Obecného zastupiteľstva v Bíňovciach č. 47/2024 zo dňa 11.12.2024 

Obecné zastupiteľstvo v Bíňovciach     

berie na vedomie informácie starostu obce. 

 

 

15. Záver 

 

Starosta obce poďakoval prítomným za účasť. 

 

 

V Bíňovciach dňa 11.12.2024 

Zapísala : Iveta Petrovičová 

 

Overovatelia zápisnice : Pavol Kemka                    ................................................ 

 

                                        Rastislav Zajíček               ...............................................                                

                                                                          

                                                                               

 

 

 Ing. Marián Novák – starosta obce 


